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De Voordracht tweede Begrotingswijziging 2020

Uittreksel van het concept-verslag NLG 24-08-2020:

4. A-agenda Financiën
4.a. Financiën: Voordracht Tweede begrotingswijziging 2020 (A-agenda EFB en

M&B 31-8-2020 en NLG 24-8-2020 en C-agenda RWK 24-8-2020)     

Ines Kostiç (PvdD) is verbaasd over de subsidie van bijna 80.000 euro voor de hobbyvisserij, juist omdat 
hard gewerkt wordt aan natuurvriendelijke oevers en aan het realiseren van de doelen van de KRW. Dat 
botst met elkaar. Het eerste probleem is zojuist door de inspreker toegelicht, maar daarnaast worden ook 
veel andere dieren slachtoffers van vistuig en overig zwerfafval dat in de natuur terechtkomt. Gelukkig 
worden de dierenopvangcentra nu geholpen door GS, want daar komen ook veel dieren voor hulp terecht. 
Daarnaast is de sportvisserij de grootste vervuiler van loodverontreiniging van water met 524.000 kg 
verloren lood. Lood is zeer schadelijk voor de leefomgeving en dit staat haaks op het stimuleren van 
natuurvriendelijke oevers en de KRW-doelen. Het is niet terecht dat enerzijds geld wordt geïnvesteerd in 
bescherming van natuur en milieu en anderzijds subsidie wordt verleend aan een hobby die hier haaks op 
staat. Elke cent moet nu slim en wijs geïnvesteerd worden in andere doelen. De PvdD stemt niet in met de 
tweede begrotingswijziging. Zij is voornemens een amendement in te dienen. 

Dhr. Van den Heuvel (CU) ondersteunt deze zorgen. Waarop is het besluit gebaseerd om nu 80.000 euro 
aan de sportvisserij beschikbaar te stellen?

Dhr. De Wit (VVD) vraagt of de PvdD tegen de begrotingswijziging stemt enkel vanwege de 80.000 euro en 
hoe dit zich verhoudt tot bestuurlijke verantwoordelijkheid in het grotere geheel. 

Ines Kostiç (PvdD) wil juist het geld slim investeren in de grote doelen die in het coalitieakkoord staan. 
Nergens is vastgelegd dat de sportvisserij wordt gesubsidieerd. Zij gaat akkoord met de 
begrotingswijziging mits dit bedrag op basis van een amendement op andere wijze wordt ingezet. 

Mw. Kapitein (D66) constateert dat er 11,4 miljoen euro overblijft uit het programma de Groene Uitweg 
omdat het project niet doorgaat. Graag een toelichting. Zij steunt de sportvisserij en de subsidie van 
80.000 euro, maar het achterlaten van materialen in de natuur wordt uiteraard afgekeurd. Voor het 
voorkomen van loodafval worden ook acties genomen. 

Ines Kostiç (PvdD) constateert een discrepantie tussen de provinciale investeringen in de natuur met 
subsidies voor een specifieke hobby, de sportvisserij. Is dit acceptabel voor D66?

Mw. Kapitein (D66) constateert geen tegenstrijdigheid. Veel mensen beoefenen sportvisserij en 
ontwikkelen hierdoor liefde voor de natuur. Overal gebeuren incidenten, ook in het verkeer, maar er wordt 
geen verbod opgelegd om met de auto te rijden. 
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Dhr. Van Tiggelen (PVV) is altijd tegenstander van vermijdbaar leed voor mens en dier. Het amendement 
van de PvdD wordt ondersteund. Bovendien wordt er sowieso niet ingestemd vanwege het bedrag van 250 
miljoen euro voor NNN.

Dhr. De Wit (VVD) vraagt hoe wordt omgegaan met de beoordeling van de te realiseren doelen met het 
oog op de bijdrage voor de FBE. De discussie over het specifieke onderdeel van de sportvisserij gaat 
voorbij aan het feit dat de visserij onderdeel is van de grote recreatiesector die economisch van groot 
belang is. 

Mw. Koning (CDA) maakt zich zorgen over een aantal deelprojecten van Vitaal Platteland Laag-Holland 
(Amsterdam Wetlands). Die plannen veroorzaken onrust in het gebied. De bewoners moeten daar met 
toekomstperspectief kunnen blijven wonen. Willen GS dit meenemen bij de uitwerking van de 
deelprojecten?

Mw. Jellema (PvdA) verzoekt op de hoogte gehouden te worden van de voortgang van de besteding van 
250 miljoen euro voor NNN. De suggestie wordt gedaan dit thema op te nemen in de strategische agenda. 

Gedeputeerde Loggen antwoordt dat de bijdrage aan de sportvisserij en het bedienen van alle 
watersportbeoefenaars voortkomt uit de waterrecreatievisie die dateert van de vorige periode. Ook toen 
heeft de PvdD haar afkeer van sportvisserij kenbaar gemaakt, maar dit is een bij wet toegestane sport. De 
natuurvriendelijke oevers worden toegankelijk gemaakt voor alle recreanten, niet alleen voor de 
sportvissers. De bijdrage van de insprekers namens de dierenambulance neemt de gedeputeerde mee in 
het overleg met de sportvisserij. 

Ines Kostiç (PvdD) benadrukt dat het niet gaat over het wel of niet ondersteunen van een hobby. Juist het 
toenemende aantal beoefenaars van deze sport leidt tot steeds meer problemen.

Gedeputeerde Loggen meldt dat conform staand beleid jaarlijks ook 2 miljoen euro aan waterrecreatie 
wordt besteed, maar uiteraard moet overlast door het uitoefenen van hobby’s zoveel mogelijk voorkomen 
worden. De sector zet reeds in op het verminderen van loodverontreiniging. 

Ines Kostiç (PvdD) benadrukt dat het gaat om de schade en de loodvervuiling die ontstaat door de visserij. 
Wat gaan GS hieraan doen en hoe wordt de handhaving uitgevoerd? Het lijkt erop dat er niet kritisch wordt 
geoordeeld over de sportvisserij. 

De voorzitter stelt voor om enkel over de begrotingswijziging te spreken en de andere onderwerpen te 
agenderen voor een volgende vergadering. 

Gedeputeerde Loggen heeft de vragen over de begroting al beantwoord.

Gedeputeerde Rommel meldt in het kader van de Groene Uitweg dat het project van de trekvaart niet is 
doorgegaan. Het vrijgevallen budget wordt opnieuw ingezet voor een ander project van de Groene Uitweg. 
In het overleg met de FBE wordt regelmatig de stand van zaken van de subsidie besproken. 

Dhr. Van den Heuvel (CU) constateert dat in de voordracht vermeld staat dat de dekking voor de 
visplekken uit het groot onderhoud vaarwegen komt en niet uit de 2 miljoen euro voor waterrecreatie. In 
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die zin is het een extra stap ten opzichte van het besluit over waterrecreatie in de vorige periode. 

Gedeputeerde Loggen moet dit nagaan, maar het heeft ermee te maken dat bij de aanpak van een vaarweg 
ook de natuurvriendelijke oevers worden meegenomen. Hiervoor zijn diverse potjes beschikbaar. Hij komt 
hier schriftelijk op terug. 


